
ПРОТОКОЛ №43 

засідання постійної комісії з питань планування, бюджету, фінансів та децентралізації 

від 4 травня 2017 року          10.00 

Місце проведення: сесійна зала. 

Всього: 6 членів комісії. 

Присутні: О.Василишин, С.Воронецький, Л.Герасимчук, О.Гунько, С.Паламарчук, О.Сидорук. 

Запрошені: А.Бондаренко – заступник міського голови, Ю,Сабій – керуючий справами 

виконавчого комітету, С.Ямчук – начальник фінансового управління, С.Матвійчук – директор 

Хмельницького міського комунального підприємства «Хмельницькінфоцентр». 

Головує: Л.Герасимчук – голова комісії. 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ. 

1. Про розгляд звернення керуючого справами виконавчого комітету Ю.Сабій щодо внесення 

змін до розрахунку використання бюджетних коштів у 2017 році для забезпечення підключення 

управління адміністративних послуг до ЄДДР Державної міграційної служби України. 

2. Про розгляд звернення керуючого справами виконавчого комітету Ю.Сабій щодо внесення 

змін до розрахунку використання бюджетних коштів у 2017 році для придбання папок-

швидкозшивачів та коробок архівних за рахунок економії коштів. 

3. Про розгляд звернення депутата О.Сидорука щодо винесення на розгляд сесії проекту 

рішення «Про внесення змін до рішення 4-ї сесії міської ради від 27.01.2016 №2». 

4. Про розгляд звернення депутата С.Мельника щодо виділення коштів на ремонт 

дорожнього покриття по пров.Разіна та на будівництво виїзду від будинку по 

вул.Інститутській,8/2. 

 

1. СЛУХАЛИ: 

Л.Герасимчук – 

голова комісії 

 

На розгляд комісії надійшло звернення керуючого справами виконавчого 

комітету Ю.Сабій щодо внесення змін до розрахунку використання 

бюджетних коштів у 2017 році для забезпечення підключення управління 

адміністративних послуг до ЄДДР Державної міграційної служби України. 

Пропоную надати слово керуючому справами виконавчого комітету 

Ю.Сабій, немає заперечень? (Немає). 

ВИСТУПИЛИ: 

Ю.Сабій – 

керуючий 

справами 

виконавчого 

комітету 

 

Для забезпечення підключення управління адміністративних послуг до 

ЄДДР Державної міграційної служби України прошу погодити внесення 

змін до розрахунку використання бюджетних коштів у 2017 році 

(спеціальний фонд – бюджет розвитку, розпорядник коштів – виконавчий 

комітет Хмельницької міської ради) замість: робочі станції для роботи з 

єдиним демографічним реєстром – 500,00 тис.грн.; фото обладнання для 

роботи з єдиним демографічним реєстром – 80,00 тис.грн.; обладнання для 

системи відео нагляду – 200,00 тис.грн.; внести зміни: робочі станції для 

роботи з єдиним демографічним реєстром (в тому числі фотообладнання) 

– 600,00 тис.грн; обладнання для системи відео нагляду – 180,00 тис.грн. 

Даний перерозподіл коштів дасть можливість оголосити повторний тендер 

на закупівлю двох робочих станцій для управління адміністративних 

послуг. 

В обговоренні питання прийняли участь депутати О.Василишин, С.Воронецький, Л.Герасимчук, 

О.Гунько, С.Паламарчук, О.Сидорук. 

 

Л.Герасимчук Чи є запитання, зауваження в членів комісії? (Немає). 

Тоді пропоную погодити дане внесення змін до розрахунку використання 

бюджетних коштів у 2017 році (спеціальний фонд – бюджет розвитку, 

розпорядник коштів – виконавчий комітет Хмельницької міської ради). 

Немає заперечень щодо даної пропозиції? (Немає). 

Ставлю на голосування пропозицію. 



ГОЛОСУВАЛИ: 

за – 6, проти – 0, утр. – 0. 

Пропозиція підтримана. 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити внесення змін до розрахунку використання бюджетних коштів у 

2017 році (спеціальний фонд – бюджет розвитку, розпорядник коштів – 

виконавчий комітет Хмельницької міської ради), а саме: 

замість: робочі станції для роботи з єдиним демографічним реєстром – 

500,00 тис.грн.; фото обладнання для роботи з єдиним демографічним 

реєстром – 80,00 тис.грн.; обладнання для системи відео нагляду – 200,00 

тис.грн.; 

внести зміни: робочі станції для роботи з єдиним демографічним реєстром 

(в тому числі фотообладнання) – 600,00 тис.грн; обладнання для системи 

відео нагляду – 180,00 тис.грн. 

2. СЛУХАЛИ: 

Л.Герасимчук – 

голова комісії 

 

На розгляд комісії надійшло звернення керуючого справами виконавчого 

комітету Ю.Сабій щодо внесення змін до розрахунку використання 

бюджетних коштів у 2017 році для придбання папок-швидкозшивачів та 

коробок архівних за рахунок економії коштів. Пропоную надати слово 

керуючому справами виконавчого комітету Ю.Сабій, немає заперечень? 

(Немає). 

ВИСТУПИЛИ: 

Ю.Сабій – 

керуючий 

справами 

виконавчого 

комітету 

 

Для забезпечення належних умов зберігання особових справ у відділі 

кадрової роботи та архівних документів в архівному відділі прошу 

погодити внесення змін до розрахунку використання бюджетних коштів у 

2017 році та дозволити придбання: папок-швидкозшивачів з пружинним 

механізмом (1000 штук) на суму 20000,00 грн. для відділу кадрової 

роботи; коробів архівних (750 штук) на суму 111193 грн. для архівного 

відділу. Придбання буде здійснено за рахунок коштів, вивільнених 

внаслідок економії за результатами проведення відкритих торгів на 

загальну суму 131193,00 грн. 

 

В обговоренні питання прийняли участь депутати О.Василишин, С.Воронецький, Л.Герасимчук, 

О.Гунько, С.Паламарчук, О.Сидорук. 

 

Л.Герасимчук Чи є запитання, зауваження в членів комісії? (Немає). 

Тоді пропоную погодити дане внесення змін до розрахунку використання 

бюджетних коштів у 2017 році. Немає заперечень щодо даної пропозиції? 

(Немає). 

Ставлю на голосування пропозицію. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

за – 6, проти – 0, утр. – 0. 

Пропозиція підтримана. 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити внесення змін до розрахунку використання бюджетних коштів у 

2017 році, а саме: 

придбання папок-швидкозшивачів з пружинним механізмом (1000 штук) 

на суму 20000,00 грн. для відділу кадрової роботи; коробів архівних (750 

штук) на суму 111193,00 грн. для архівного відділу за рахунок економії 

коштів. 

3. СЛУХАЛИ: 

Л.Герасимчук – 

голова комісії 

 

На розгляд комісії надійшло звернення депутата О.Сидорука щодо 

винесення на розгляд сесії проекту рішення «Про внесення змін до 

рішення 4-ї сесії міської ради від 27.01.2016 №2». Пропоную надати слово 



депутату О.Сидоруку, немає заперечень? (Немає). 

ВИСТУПИЛИ: 

О.Сидорук 

 

Згідно рішення сесії Хмельницької міської ради від 29.12.2016 року №8 

«Про внесення змін до рішення 4-ї сесії міської ради від 27.01.2016 року 

№2» ставка єдиного податку для платників другої групи становить – 15% 

від мінімальної заробітної плати, встановленої законом на 1 січня звітного 

року. Оскільки згідно законодавства ставки єдиного податку та перелік 

видів діяльності, які можуть здійснювати суб’єкти господарювання на 

спрощеній системі оподаткування затверджуються рішеннями місцевих 

рад, то всі інші види діяльності, які дозволено використовувати згідно 

Податкового кодексу України та рекомендовані Державною фіскальною 

службою України, але не включені до відповідного рішення – не можуть 

оподатковуватися за ставками для спрощеної системи оподаткування на 

другій групі. Відповідно, якщо фізична особа-підприємець, яка займається 

торгівлею, зокрема з лотків на ринках чи в магазинах, планує розпочати 

свою діяльність (торгівлю) і через мережу Інтернет, то вона зобов’язана 

включити до переліку видів діяльності КВЕД 47.91 «Роздрібна торгівля, 

що здійснюється фірмами поштового замовлення або через мережу 

Інтернет». Проте, в зв’язку з тим, що Хмельницькою міською радою 

станом на 20.04.2017 року цей КВЕД не віднесено до переліку видів 

діяльності, які можуть здійснювати фізичні особи-підприємці – платники 

єдиного податку на другій групі, то автоматично такий платник податків 

переходить на третю групу єдиного податку. Згідно Податкового кодексу 

України ставки єдиного податку для третьої групи становлять 5% від 

загального сукупного доходу суб’єкта господарювання. З метою 

створення умов для виходу з тіньового бізнесу та задля забезпечення та 

підтримки розвитку малого та середнього бізнесу та зниження 

податкового навантаження на фізичних осіб-підприємців в місті 

Хмельницькому, пропоную проектом рішення міської ради внести зміни 

до 4-ї сесії міської ради від 27.01.2016 року №2 «Про встановлення 

місцевих податків і зборів в м.Хмельницькому, а саме додаток 4 до 

рішення після пункту 47.9 доповнити наступним пунктом: 

 

Код Назва Ставка 

47.91 Роздрібна торгівля, що здійснюється фірмами 

поштового замовлення або через мережу 

Інтернет 

15 % 

 

С.Ямчук Бюджет міста на 2017 рік збалансований. Необхідно дослідити як вплине 

на дохідну часину внесення КВЕД 47.91 – «Роздрібна торгівля, що 

здійснюється фірмами поштового замовлення або через мережу Інтернет». 

Зазначений проект рішення – це регуляторний акт, який має пройти всю 

процедуру відповідно до Закону України «Про засади державної 

регуляторної політики у сфері господарської діяльності». 

 

В обговоренні питання прийняли участь депутати О.Василишин, С.Воронецький, Л.Герасимчук, 

О.Гунько, С.Паламарчук, О.Сидорук. 

 

Л.Герасимчук Чи є запитання, зауваження в членів комісії? (Немає). 

Тоді пропоную доручити фінансовому управлінню вивчити питання щодо 

впливу на бюджет міста 2017 року внесення до переліку місцевих податків 

та зборів КВЕД «Роздрібна торгівля, що здійснюється фірмами поштового 

замовлення або через мережу Інтернет» та підготувати відповідний проект 

рішення. Немає заперечень щодо даної пропозиції? (Немає). 

Ставлю на голосування пропозицію. 



ГОЛОСУВАЛИ: 

за – 6, проти – 0, утр. – 0. 

Пропозиція підтримана. 

 

ВИРІШИЛИ: Доручити фінансовому управлінню вивчити питання щодо впливу на 

бюджет міста 2017 року внесення до переліку місцевих податків та зборів 

КВЕД «Роздрібна торгівля, що здійснюється фірмами поштового 

замовлення або через мережу Інтернет» та підготувати відповідний проект 

рішення. 

4. СЛУХАЛИ: 

Л.Герасимчук – 

голова комісії 

 

На розгляд комісії надійшло звернення депутата С.Мельника щодо 

виділення коштів на ремонт дорожнього покриття по пров.Разіна та на 

будівництво виїзду від будинку по вул.Інститутській, 8/2. Пропоную 

надати слово депутату С.Мельнику, немає заперечень? (Немає). 

ВИСТУПИЛИ: 

С.Мельник 

 

Знімаю з розгляду комісії звернення щодо виділення коштів на ремонт 

дорожнього покриття по пров.Разіна та на будівництво виїзду від будинку 

по вул.Інститутській, 8/2, за підсумками виконання міського бюджету за 

перше півріччя 2017 року буде розглянуто можливість виконання цих 

робіт. 

 

 

 

Голова комісії           Л.Герасимчук 

 

 

 

Секретар комісії          С.Воронецький 


